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UPRAVNO VIJECE HRVATSKOG ZAVODAZAZASTITU ZDRAVLJA I
SIGURNOST NA RADU

ZAPISNIK

s 8. sjednice Upravnog vijeda Hrvatskog zavoda za zastitlu zdravlja i sigurnost na radu,

odrZane u petak, 18. svibnja 2018. godine u Ravnateljstvu Hrvatskog zavoda za zaititt)
zdravlja i sigurnost na radu, Radoslava Cimermana 64a, Zagreb, s podetkom u 10,30 sati.

NAZOENI: doc. dr. sc. Krunoslav Capak, dr. med. prim. - predsjednik

prim. dr. sc. Ana Bogadi-Sare, dr. med. - dlanica

mr. sc. Milija Baldii- Luk5i6, dr. med. dent. - dlanica

Robert Markt, dipl. oec. - dlan

Tamara Rado5evid, dr. med. - dlanica

OSTALI NAZOdNI: dr. sc. Marija Buba5, dr. med. - ravnateljica

Predsjednik, doc. dr. sc. Capak otvara 8. sjednicu Upravnog vijeda i zakljuduje da su prisutni

svi dlanovi Upravnog vije6a te je mogu6e donoSenje pravovaljanih odluka. Budu6i je ovo prva

sjednica s novoimenovanom ravnateljicom ispred Upravnog vijeia joj Zeli puno uspjeha u

radu te istide kako Zeli da se podne trajno rje5avati pitanje poslovnog prostora s obzirom da je

donesen nacrt novo g Zakona o zdravstvenoj za5titi.

PredloZen je slijede6i

Dnevni red:
l. Usvajanje zapisnika sa 6. i 7. sjednice Upravnog vijeda,

2. Izvje5de o provedbi zakljudaka sa 6. i 7. sjednice Upravnog vijeda,

3. IzvjeS6e o financijskom poslovanjuzarazdoblje od 1.1. do 31.3.2018. godine,

4. Usvajanje plana zapoSljavanjaza 2018. godinu,

5. Davanje Suglasnosti na prijedlog ravnateljice za imenovanje dr. sc. Sonje Damjanovii
DeSi6, dipl. ing. zamjenicom ravnateljice na mandatno razdoblje od detiri godine,

6. Razno.

Dnevni redjejednoglasno usvojen uz dopunu pod todkom Razno:

6.1. Izvje56e o primopredaji poslova ravnatelja

6.2. RjeSavanje pitanja poslovnog prostora

6.3.Zanolba prim. Bogadi Sare - Suglasnost zazapoiljavanje umirovljenika nakon 65.

godine Livota
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Ad. 1. Usvajanje zapisnika sa 6. i 7. sjednice Upravnog vijeda
Predsjednik, doc. dr. sc. Capak pita prisutne imaju li primjedbi na zapisnike te nakon
jednoglasnog odgovora konstatira:

ZAKLJALAK: Zapisnici sa 6. i7. sjednice Upravnog vije6a jednoglasno su usvojeni.

Ad. 2. Izvje56e o provedbi zakljuiaka sa 6. i 7. sjednice Upravnog vije6a
Ministru zdravstva je upu6ena zamolba za davanje suglasnosti za imenovanje ravnatelja.
Ministarstvo je dodatno traZilo dostavljanje Odluke Upravnog vije6a o razrjeSenju ravnateljice
prim. Zavali6 (prije imenovanja v. d. ravnatelja) zbog dega je odrLana 7. elektronska sjednica
te je Odluka dostavljena ministru. Suglasnost ministra na Odluku o razrjeSenju prim. Zavalic s

duZnosti ravnateljice i Suglasnost ministra na Odluku o imenovanju dr. sc. Marije Buba5

ravnateljicom HZZZSR-a s danom 31. oZujka 2018. pristigle su 29. oZujka 2018. godine.

Sukladno zakljudku sa 6. sjednice Upravnog vijeia prim. Zavalil je 12. veljade 2018. godine
poslala traleni saZetak oHZZZSR-u na e-mail predsjedniku i dlanovima.

ZAKLJU0AK: Izvje5de o provedbi zakljuiaka sa 6. i 7. sjednice Upravnog vijeda se

primilo na znanje. Za budu6e sjednice 6e se pripremiti poseban dokument o provedbi
zakljuiaka s prethodne sjednice.

Ad. 3. Izvje5de o financijskom poslovanju za razdoblje od 1.1. do 31.3.2018. godine.
Dr. sc. Buba5 izvje56uje o financijskom poslovanjtzarazdoblje od 1.1. do 31.3.2018. godine
poja5njavajudi pojedine stavke priloZenog izvjeStaja o prihodima i rashodima te istide da 6e se

uodena odstupanja korigirati s 30.6.2018. godine. Gospodin Markt moli da se financijsko
izvje56e i ostali materijali za sjednicu UV Salju unaprijed e-mailom, kako je prije dogovoreno,
Sto ravnateljica, dr. sc. Buba5 podrLava i nagla5ava da 6e se u buduie tako raditi. Predsjednik,
doc. dr. sc. Capak iznosi da su odstupanja uobidajena zaprvi kvartal te pita prisutne jesu li
suglasni.

ZAKLJUiAK:
Izvje5de o financijskom poslovanju za razdoblje 1.1. - 31.3.2018. godine jednoglasno je
usvojeno. Materijali za sjednice UV 6e se slati e-mailom predsjedniku i ilanovima prije
sjednice.

Ad. 4. Usvajanje plana zapo5ljavanja za 2018. godinu
Ravnateljica, dr. sc. Marija Buba5 iznosi plan zapo5ljavanja i obja5njava potrebe za

djelatnicimaza2018. godinu. Iznosi da smo imali dosta odljeva zbog odlaska u mirovinu te
da su tri kolegice na specijalistidkom usavr5avanju. Plan je napravljen u skladu sa

Pravilnikom o unutarnjoj organizaclji i sistematizacgi poslova i radnih mjesta. Predsjednik,
doc. dr. sc. Capak zahvaljuje na obrazloZenju te predlale dlanovima usvajanje plana.
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ZAKLJUdAK: Plana zapo5ljav anla za 2018. godinu jednoglasno je usvojen.

Ad. 5. Davanje Suglasnosti na prijedlog ravnateljice za imenovanje dr. sc. Sonje

Damjanovi6 DeSi6, dipl. ing, zamjenicom ravnateljice na mandatno razdoblje od ietiri
godine
Ravnateljica, dr. sc. Marij a BubaS iznosi kako je do sada zamjenik ravnatelja uvijek bio
Voditelj SluZbe za sigurnost na radu. Dr. sc. Sonja Damjanovii DeSii je isto kao i biv5a

zamjenica diplomirani inZenjer kemije, doktoriralaje analitidku kemiju u Francuskoj, dugo je

u Zavodu, izvrsno radi te se na nju moZe u potpunosti osloniti i ispunjava sve uvjete propisane

Statutom i Pravilnikom o unutamjoj organizaciji i sistematizaciji poslova i radnih mjesta.

Moli Upravno vije6e da ju podrZi. Prim. Bogadi Sare kao predstavnik Strudnog vijeda

HZZZSR-a i dr. RadoSevii kao predstavnik radnika HZZZSR-a istidu da i one odlidno

suraduju sa dr. sc. Damjanovi6 DeSi6. Predsjednik, doc. dr. sc. Capak nagla5ava daje smisao

odredbe iz Statuta da ravnatelj predlaZe svog zamjenika jer on najbolje moZe ocijeniti tko bi
mu odgovarao da bude njegova ,,desna ruka". Gosp. Markt zakljuduje da je Upravno vijeie
dalo povjerenje ravnateljici i da ona sama bira s kim moZe graditi Sto je prezentirala.

Predsjednik daje prijedlog na glasanje.

ZAKLJUaAK: Jednoglasno se daje suglasnost na prijedlog ravnateljice za imenovanje
dr. sc. Sonje Damjanovi6 DeXi6, dipl. ing. zamjenicom ravnateljice na mandatno
razdoblje od ietiri godine te 6e se napisati Odluka o imenovanju dr. sc. Sonje

Damjanovid De5i6, dipl. ing, zamjenicom ravnateljice na mandatno razdoblje od ietiri
godine.

Ad. 6, Razno
Ad.6.1. IzvjeS6e o primopredaji poslova ravnatelja
Ravnateljica, dr. sc. Marija Buba5 istide da primopredaja jo5 nije zavr5ena. Poja5njava kako sa

prim. Zavali| razboljela pred kraj svog mandata (zbog toga nije mogla iskoristiti sav godi5nji

odmor te joj je ispla6ena naknada za neiskori5teni godi5nji odmor) i sukladno tome je
primopredaja zapodela tek kadaje ozdravila a daleko nakon 31.3.2018. godine. Ravnatelj stvo
je imenovalo intemo Povjerenstvo za primopredaju u kojem su tri voditelja sluZbi, tajnica
HZZZSR-a te pravnica kao zapisnidar koje se sastalo s biv5om i sada5njom ravnateljicom,
sastavljen je dokument o primopredaji, potpisana je lzjava o dostupnosti i suradnji no sama

primopredaja nije zavr5ena te je dogovoreno da se nastavi u prvom tjednu lipnja. Predsjednik,

doc. dr. sc. Capak iznosi da dokument o primopredaji mora izmedu ostalog sadrZavati

financijsko stanje, popis nepla6enih raduna, popis neizvrSenih obveza i onih u tijeku.
Zakljudno istide kako je primopredaja bitna i da Upravno vijeie nema primjedbi na sastav

povjerenstva te naglaSava daje vaZno da se primopredaja dim prije zavr5i.

ZAKLJUaAK: Upravno vije6e prima na znanje da postoje odredene telkode vezane uz
primopredaju ali vjeruje da de ravnateljica, dr. sc. Marija Buba5 sa strudnim sluibama
primopredaju uspjelno privesti kraju.
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Ad. 6.2. Rje5avanje pitanja poslovnog prostora
Ravnateljica, dr. sc. Marija Buba5 iznosi problematiku poslovnog prostora HZZZSR-a -
prostor koji koristimo je unajmljen, mjesedni troSkovi relija i zakupa su oko 75.000 kuna s

PDV-om, na radunu imamo vlastitih nenamjenskih sredstava oko 6.000.000 kuna, nacrtom
prijedloga Zakona o zdravstvenoj za5titi se otvara mogudnost da se otvori Poliklinika,
obavljeni su neformalni razgovori s ministrom zdravstva u kojima je dobiveno neformalno
odobrenje da se ta sredstva mogu utro5iti za kupnju vlastitog poslovnog prostora HZZZSR-a.
HZZZSR ima dopis Ministarstva drLavne imovine u kojem stoji da drLava nema odgovarajuii
prostor za HZZZSR za koji ministar iznosi da je dovoljan za pokretanje rje5avanja problema
prostora. Nadalje prenosi kako 6e Grad Zagreb (izvodad Zagreb stanogradnja, sistem kljud u
ruke) do 2019. ili 2020. godine izgraditi dvije poslovno stambene zgrade i jednu zgradu
zdravstvene namjene na Kajzerici dije 6e cijene biti povoljnije od trZi5nih. Obavila je i
sastanak t Zagrebadkom holdingu i dogovoreno je da im se uputi pismo namjere zakoje traLi
podr5ku Upravnog vije6a. Predsjednik, doc. dr. sc. Capak predlale dlanovima da daju podr5ku
za rje!;av anje pitanj a poslovno g pro stora.

ZAI<LJUdAK: Upravno vije6e jednoglasno daje suglasnost da ravnateljica formalno
pokrene naiin rje5avanja poslovnog prostora o iemu 6e pripremiti dokument o
planovima smje5taja HZZZSR-a s konkretnim podatcima. O ovom pitanju 6e se

detaljnije raspravljati na jednoj od idudih sjednica Upravnog vije6a pod zasebnom
toikom dnevnog reda.

Ad.6.3. Zamolba prim. Bogadi Sare - Suglasnost za zapo5ljavanje umirovljenika
nakon 65. godine Livota
Ravnateljica, dr. sc. Marija Buba5 daje predsjedniku i dlanovima zamolbu koju joj je uputila
prim. Bogadi Sare kojom traZi suglasnost da nakon navr5ene 65. godine Zivotanastavi raditi u
HZZZSR-v u nepunom radnom vremenu te predlaZe da se zamolba odobri.

ZAKLJUTAK: Upravno vijede jednoglasno daje suglasnost i donosi Odtuku da prim.
Bogadi Sare nakon navrlene 65. godine Zivota nastavi raditi u HZZZSR-u u nepunom
radnom vremenu. Odluku uputiti Ministarstvu zdravstva na davanje suglasnosti.

Ad. 6.4. Aktivnosti HZZZSR-a
Ravnateljica, dr. sc. Marija Buba5 obavje5tava prisutne da smo zadnjih mjesec i pol radili na
pripremi i provodenju aktivnosti vezanih na obiljeZavanje Dana za5tite na radu. U Zavodu su

odrlani Dani otvorenih vrata pod pokroviteljstvom Ministarstva zdravstva i dobro su pro5li.
Nadalje iznosi da iemo 20.6.2018. godine sudjelovati u edukaciji vje5taka Zavoda za
vje5tadenje, profesionalnu rehabilitaciju i zapo5ljavanje osoba s invaliditetom s kojima vidimo
mogudnost budu6e suradnje. Za medunarodno strudno - znanstveni skup Zaitita na radu i
zaltita zdravlja koji 6e se odrZati u rujnu u Zadru se priprema okrugli stol na temu bolovanja u
koji ie biti ukljudeni Hrvatski zavod za mirovinsko osiguranje, Hrvatski zavod za zdravstveno
osiguranje, Zavod za vje5tadenje, profesionalnu rehabilitaciju i zapo5ljavanje osoba s



invaliditetom i specijalisti medicine rada. Znanstveni odbor za edukaciju u medicini rada

ICOH-a (Intemational Commission on Occupational Health), dija je predsjednicaiHZZZSR
su u listopadl 2017. organizirali medunarodni simpozij u Hrvatskoj akademiji znanosti i
umjetnosti i hotelu International pod visokim pokroviteljstvom predsjednice Republike
Hrvatske Kolinde Grabar-Kitarovii te smo za to dobili nagradu ICOH-a. Simpozij je postigao

takav uspjeh da je EU OSHA traLila sve materijale kongresa. Ove godine smo partner EU-
OSHA kampanje za siguran rad s opasnim tvarima te je strudni skup na tu temu odrZan

10.5.2018. a drugi 6e biti 6.6.2018. godine. Takoder smo sudionici Projekta promicanja
zdravlja i sigurnosti na radu u klinidkim bolnidkim centrima te aktivno sudjelujemo u radu
radne skupine zaizradu Jedinstvenog kataloga nabave zabijeli program. Predsjednik, doc. dr.

sc. Capak zahvaljuje na podnesenom izvje5iu te istide kako se vidi da Zavod ima dosta

aktivnosti te da 6e Upravno vijede uvijek pomodi u realizaciji planova.

Sjednica zavrSena u 1 1,40 sati.

ZAPISNIK SASTAVILA: PRED SJEDNIK UPRA\TNOG VIJECA :

Ta.,uoro Ur; Cr-1t+^-L'
doc. dr. sc. Krunoslav Capak, dr. med., prim.Tamara Ilii

KLASA: 003-06/1 8-0 1/01

URBROJ: 381-01-18-14

Zagreb, 1 8. svibnja 20 I 8.
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